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Po wczorajszym tekÅ›cie na blogu (pt. &bdquo;Kilka pytaÅ„) dzisiaj zadzwoniÅ‚ do mnie
przewodniczÄ…cy Rady ZwiÄ…zku z pytaniem, który z czÅ‚onków Rady podaÅ‚ mi informacjÄ™, ile
Å‚Ä…cznie kosztowaÅ‚o piÄ™Ä‡ transmisji telewizyjnych z zawodów wchodzÄ…cych w cykl Grand
Prix Wolnej Polski (przy okazji prostujÄ™ swój bÅ‚Ä…d; piÄ™Ä‡, a nie szeÅ›Ä‡, jak napisaÅ‚em
wczoraj). OczywiÅ›cie odmówiÅ‚em odpowiedzi na tak postawione pytanie. Jako dziennikarz nie
mam obowiÄ…zku udzielaÄ‡ takich informacji. MaÅ‚o tego, mam obowiÄ…zek i prawo, chroniÄ‡
ÅºródÅ‚a informacji. Pan PrzewodniczÄ…cy poinformowaÅ‚ mnie, Å¼e czÅ‚onkowie Rady nie mieli
prawa udzielaÄ‡ mi takich informacji, obowiÄ…zywaÅ‚a ich poufnoÅ›Ä‡. DodaÅ‚, Å¼e zostanÄ…
wobec nich wyciÄ…gniÄ™te konsekwencje. Åšmiechu warte!

Konsekwencje &ndash; jakie? Na jakiej podstawie prawnej? JuÅ¼ widzÄ™, jak Pan Prezes
przekÅ‚ada sobie przez kolano jednego po drugim czÅ‚onków Rady ZwiÄ…zku i wymierza im po
kilka klapsów! Panie Prezesie, Panie PrzewodniczÄ…cy, nie oÅ›mieszajcie siÄ™! Poza tym, jak
mnie poinformowali ci czÅ‚onkowie Rady ZwiÄ…zku, którzy przekazywali mi te informacje,
zobowiÄ…zali siÄ™, aby nie przekazywaÄ‡ szczegóÅ‚ów poszczególnych umów, kwot
jednostkowych, ale nakaz poufnoÅ›ci miaÅ‚ nie dotyczyÄ‡ Å‚Ä…cznych sum. A wiÄ™c owi
czÅ‚onkowie Rady nie zÅ‚amali zobowiÄ…zania do poufnoÅ›ci, które &ndash; nawiasem mówiÄ…c
&ndash; nie ma Å¼adnej podstawy prawnej, nie mówiÄ…c o zdrowym rozsÄ…dku.   Warto siÄ™
jednak zatrzymaÄ‡ nad tym przypadkiem. Dlaczego akurat podanie tej liczby &ndash; ile
kosztowaÅ‚o Å‚Ä…cznie piÄ™Ä‡ transmisji telewizyjnych z GPWP - tak bardzo rozsierdziÅ‚o Pana
Prezesa, Å¼e nakazaÅ‚ przewodniczÄ…cemu Rady ZwiÄ…zku przeprowadzenie Å›ledztwa w tej
sprawie? OdpowiedÅº leÅ¼y w trzech liczbach: 350 tys., 270 tys. i 235 tys. zÅ‚. 270 tys.
Chronologicznie pierwsza padÅ‚a liczba 270 tys. zÅ‚. Wiem nieoficjalnie, z dwóch dobrze
poinformowanych ÅºródeÅ‚, Å¼e PZJ próbowaÅ‚ obciÄ…Å¼yÄ‡ spóÅ‚kÄ™ Hipodrom Sopot takÄ…
wÅ‚aÅ›nie sumÄ… za transmisjÄ™ w telewizyjnej Jedynce z konkursu Grand Prix podczas CSIO.
SpóÅ‚ka oczywiÅ›cie odmówiÅ‚a, bo na jakiej podstawie i dlaczego aÅ¼ tyle, ale zgodziÅ‚a siÄ™
zapÅ‚aciÄ‡ ok. 150 tys. zÅ‚ (zdaje siÄ™, Å¼e pieniÄ…dze nie zostaÅ‚y jeszcze przelane). PisaÅ‚em
o tym w tekÅ›cie pt. &bdquo;NajwaÅ¼niejsze sÄ… finanse&rdquo; 12 wrzeÅ›nia.  350 tys.W tym
samym tekÅ›cie podaÅ‚em, Å¼e Å‚Ä…czna suma wszystkich transmisji telewizyjnych z cyklu GPWK
kosztowaÅ‚a ok. 350 tys. zÅ‚. TakÄ… informacjÄ™ podaÅ‚ mi 12 wrzeÅ›nia prezes Å•ukasz
Abgarowicz, kiedy go o to zapytaÅ‚em podczas rozmowy telefonicznej.  235 tys.Tymczasem
okazuje siÄ™, Å¼e umowy z TelewizjÄ… PolskÄ… na 5 transmisji z konkursów GPWK opiewajÄ…
na Å‚Ä…cznÄ… sumÄ™ 235 tys. zÅ‚. TakÄ… informacjÄ™ podali mi czÅ‚onkowie Rady ZwiÄ…zku
po kontroli, jakÄ… przeprowadzili w biurze PZJ.  Co wynika z porównania tych trzech róÅ¼nych
liczb?  JeÅ›li PZJ za wszystkie transmisje zapÅ‚aciÅ‚ (ma zapÅ‚aciÄ‡?) 235 tys. zÅ‚, to domaganie
siÄ™, aby pierwszy z czterech organizatorów zapÅ‚aciÅ‚ aÅ¼ 270 tys. zÅ‚ jest&hellip; Tu  kaÅ¼dy z
Czytelników moÅ¼e wstawiÄ‡ sÅ‚owo, jakie jemu przychodzi do gÅ‚owy, aby okreÅ›liÄ‡ tÄ™
sytuacjÄ™.  Dlaczego Pan Prezes podaÅ‚ mi &ndash; nieprawdziwÄ… jak siÄ™ okazuje &ndash;
liczbÄ™ 350 tys. zÅ‚. Å•atwo zrozumieÄ‡: 270 tys. zÅ‚ wynosi ok. 77% 350 tys. zÅ‚. To duÅ¼o, ale
suma ta nie przekracza rzekomych kosztów wszystkich transmisji. Tymczasem prawdziwe koszty
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wszystkich transmisji (235 tys. zÅ‚) sÄ… mniejsze od sumy (270 tys.), jakÄ… pierwotnie PZJ chciaÅ‚
obciÄ…Å¼yÄ‡ Hipodrom Sopot. Nic wiÄ™c dziwnego, Å¼e Pan Prezes tak siÄ™ rozsierdziÅ‚,
kiedy te niewygodne dla niego fakty ujrzaÅ‚y Å›wiatÅ‚o dzienne. PoufnoÅ›Ä‡ broniÄ… tych, którzy
majÄ… coÅ› do ukryciaPan Prezes podczas wyborów i w pierwszych miesiÄ…cach swego
panowania odmieniaÅ‚ sÅ‚owo &bdquo;transparentnoÅ›Ä‡&rdquo; przez wszystkie przypadki.
Tymczasem zamiast jawnoÅ›ci &ndash; ja wolÄ™ to stare polskie sÅ‚owo &ndash; ostatnio ciÄ…gle
sÅ‚yszmy o koniecznoÅ›ci zachowania poufnoÅ›ci. O jakiej poufnoÅ›ci moÅ¼e byÄ‡ mowa, kiedy
stowarzyszenie, jakim jest Polski ZwiÄ…zek JeÅºdziecki, zawiera umowy na transmisje telewizyjne
(a nie na zakup bomby atomowej) z TelewizjÄ… PolskÄ…? Czyli telewizjÄ… publicznÄ…!  Kiedy w
2008 roku doprowadziÅ‚em jako prezes Stowarzyszenia &bdquo;Klub JeÅºdziecki Legia
Kozielska&rdquo; do podpisania umowy na transmisjÄ™ z MP, jakie rozegrane zostaÅ‚y na
hipodromie na Kozielskiej, pamiÄ™tam dobrze, Å¼e Å¼adnej poufnoÅ›ci przedstawiciele telewizji
siÄ™ nie domagali. Wiem, Å¼e minÄ™Å‚o od tego czasu 16 lat, ale jestem gotów przyjÄ…Ä‡
zakÅ‚ad, Å¼e w tegorocznych umowach TVP nie nakÅ‚adaÅ‚a na PZJ nakazu poufnoÅ›ci.  Nie
dajmy siÄ™ zwariowaÄ‡. PoufnoÅ›Ä‡ &ndash; tego pojÄ™cia naduÅ¼ywajÄ… tylko ci, którzy
majÄ… coÅ› do ukrycia!Marek Szewczyk  
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